

## POWER OF ATTORNEY

For the lawsuit between the patentee, \_\_\_\_\_ of the patent No. \_\_\_\_\_ and the defendant, the Patent Re-examination Board of the China State Intellectual Property Office (PRB), our company, a legal entity \_\_\_\_\_, as a third party hereby entrusts patent agents \_\_\_\_\_, of **Tee & Howe Intellectual Property Attorneys** (address: Suite 1, 6-12, 5th Floor, Tower W1, The Tower Offices, Oriental Plaza, No.1 East Chang'an Avenue, Dongcheng District, Beijing 100738, China) as our true agents with full power to engage in litigation, especially in investigating, filing the lawsuit, appearing in court, providing evidence, conciliating, confirming, relinquishing or modifying the claims, making counterclaims, appealing, requesting enforcement, signing legal documents, and re-assigning Power of Attorney.

Signature by Representative:

Date

就专利号为\_\_\_\_\_的专利权人\_\_\_\_\_诉国家知识产权局专利复审委员会行政诉讼一案，我公司\_\_\_\_\_作为第三人特委托北京天昊联合知识产权代理有限公司（地址：中国北京市东城区东长安街1号东方广场东方经贸城西一办公楼5层1,6-12室，邮编 100005）专利代理人\_\_\_\_\_为我的诉讼代理人。上列诉讼代理人的代理权限为全权代理，并有特别授权：代为调查、代为提起诉讼、出庭、提供证据；承认或放弃或变更诉讼请求；代为提起上诉；代为申请执行、签署有关文件、转委托等。

委托单位代表人：

日期